
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:11 Antalet poliser

Socialdemokraterna har tidigare slagit fast att antalet polisanställda ska öka 
med 10 000 till år 2024, men utan att precisera hur många som ska vara poliser 
respektive civilanställda. Den 5 september preciserade dock justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson hur satsningen ska fördelas mellan poliser 
och civilanställda för Dagens Nyheter. Justitie- och inrikesministern gör 
bedömningen att regeringens satsning kommer att leda till 6 000–7 000 nya 
poliser under perioden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson: 

 

Är justitie- och inrikesministerns uttalande om 6 000–7 000 nya poliser att 
betrakta som ett löfte från den nuvarande regeringen? 

………………………………………

Pål Jonson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-15
Besvaras senast
2017-09-27 kl. 12.00


